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Til
Folketingets Skatteudvalg

Hermed fremsendes svar på spørgsmål nr. 43 af 14. oktober 2004.
(Alm. del - Offentlig).

     Kristian Jensen

/K.-H. Ludolph



Spørgsmål: Mener ministeren, at der på baggrund af den kraftige stigning i
omkostningsgodtgørelsen er behov for at ændre reglerne på området ?

Svar:  Skatteministeriet følger løbende udviklingen i omkostningsgodtgørelsesordningen,
og i ministeriet overvejer vi for øjeblikket behovet for initiativer i lyset af udgifterne til
ordningen. Jeg kan på nuværende tidspunkt ikke sige noget nærmere om disse overvejelser. 

Side 2


